
HØJVANGSPARKEN – AFDELINGSBESTYRELSEN 
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet  

Tirsdag, den 28. januar 2025 kl. 16:30 i Fælleshuzed 

 
Deltagere: formand Jette Pedersen, Kirsten Gadegaard, Sonja Møller, Ivan Bendtsen,  

Jane Koefoed samt suppleant Uffe Markmann. 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet 14.11.2024 

2. Vindue/døre projekt i Højvangsparken, status 

3. Husorden og råderetskatalog, behov for ændringer? 

4. Info fra medlemmer 

5. Eventuelt 

 

1. Referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet 14.11.2024 blev godkendt. 

2. Jette orienterede om licitationsresultatet for projekt Vinduer/døre i Højvangsparken. Der 

var flere resultater som var indenfor det budget, som afdelingsmødet godkendte den 4. 

september 2024. Vi har skrevet kontrakt med Byg Grøn og forventer opstart i april 2025. 

Beboerne vil blive varslet 6 uger før arbejdet påbegyndes i boligerne.   

3. Afdelingsbestyrelsens ønskede ikke ændringer til husorden og råderetskataloget. 

4. Jette orienterede kort om at Ebbe Frank er frivillig fratrådt som direktør for Bo42 og at en 

midlertidig forretningsfører fra BL Bent Frederiksen, overtager indtil en ny direktør bliver 

ansat. Jette informerede endvidere om, at der vil blive fulgt op på en løsning omkring 

storskraldsordning for det grønne og andet stort affald. 

5. Vi afholder afdelingsmøde i Højvangsparken den 4. september kl. 17:30 i Fælleshuzed. 

Næste afdelingsbestyrelsesmøde bliver afholdt onsdag, den 12. marts kl. 16:30 i 

Fælleshuzed. 

 

Jette Pedersen 

Afdelingsformand  

 

https://www.google.dk/search?q=bo42+r%C3%B8nne&tbm=isch&source=iu&pf=m&ictx=1&fir=COi3DFmGE7703M,AAAAAAAAAAABAM,_&usg=__9XZbLUkttJ5nZH5RFULh0SlmJIY=&sa=X&ved=0ahUKEwiwsJT21eDWAhXKmLQKHQz2BvUQuqIBCIEBMAo#imgrc=q-bxdk1ZdfpjMM

